
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 
Dňa: 12.02.2024 

Miesto a čas rokovania: BF249 a MS TEAMS o 10:00 hod. (v súlade s článkom 7 ods. 3 
Rokovacieho poriadku AS FPEDAS sa rokovanie akademického senátu koná  hybridnou formou) 

Hlasovanie: prostredníctvom systému Onvote (onvote.uniza.sk) 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  je prítomných 17 z 21 členov AS FPEDAS  

Hostia: podľa prezenčnej listiny (2) 

Program rokovania: 

1. Otvorenie 
2. Návrh doplnenia členov študentskej časti Disciplinárnej komisie FPEDAS 
3. Návrh zmeny Smernice č. 5 - Organizačný poriadok FPEDAS pre pracoviská KLD, 

KS, KE, KVD, KKMaH a Dekanát s účinnosťou od 13.2.2024 
4. Rôzne. 

K jednotlivým bodom rokovania bol elektronicky spolu s pozvánkou  zaslaný 
podkladový materiál (05.02.2024) v súlade s čl. 7 ods. 15 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS, 
a zároveň v súlade so zápisnicou z posledného rokovania AS FPEDAS na intranete Žilinskej 
univerzity v Žiline: https://shportal1.uniza.sk/unizadocs/fpdasenat/, odkaz bol včas 
zverejnený na webovej stránke FPEDAS.   

V úvode  predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. otvorila 
zasadanie AS FPEDAS, privítala  senátorov, hostí a pána dekana prof. Ing. Miloša Poliaka, 
PhD. ako aj vedúceho Katedry vodnej dopravy doc. Ing. Andreja Dávida, PhD. 

Bolo skonštatované, že vzhľadom na počet prítomných senátorov AS FPEDAS prezenčne 
a online je senát uznášania schopný pre všetky body programu v súlade s čl. 7 ods. 16 
Rokovacieho poriadku AS FPEDAS, pretože je prítomných 17 zo súčasných 21 senátorov. 
Následne sa pristúpilo k schvaľovaniu programu.  

Výsledky hlasovania - prítomných 17 členov, za uvedený návrh hlasovalo 16 členov, 
zdržal sa 1, proti bolo 0.  

Uznesenie č. 2024/1/1: „AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh 
programu rokovania AS FPEDAS v zmysle čl. 7 ods. 18 Rokovacieho poriadku AS 
FPEDAS.“ 

 

Druhým bodom bol návrh na doplnenie študentskej časti Disciplinárnej komisie FPEDAS. 
Návrh odprezentoval pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. Následne bola otvorená diskusia 
k tomuto bodu a bolo pristúpené k tajnému hlasovaniu v súlade s čl. 2 ods. 2 Rokovacieho 
poriadku AS FPEDAS.  

Výsledky hlasovania - prítomných 17 členov:  

Hlasovanie 2a) - Dušan Baloga: za 15 členov, proti 1 člen, zdržal sa 1 člen 

Hlasovanie 2b) - Bc. Michal Kunder: za 15 členov, proti 1 člen, zdržal sa 1 člen 



Hlasovanie 2c) - Ing. Denis Juračka: za 14 členov, proti 2 členovia, zdržal sa 1 člen 

Uznesenie č. 2024/1/2a: „AS FPEDAS v súlade s §13b Smernice č. 236 Štatút Žilinskej 
univerzity v Žiline a § 8 ods. 10 písm.f) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje na obdobie v súlade s článkom 5 ods. 2 
Smernice č. 201 Disciplinárny poriadok pre študentov Žilinskej univerzity v Žiline za 
člena disciplinárnej komisie Dušana Balogu.“( Súčasťou zápisnice je informácia o  chybe v písaní 
v protokole o hlasovaní, ktorá vznikla pri titule  a skloňovaní priezviska kandidáta, už na rokovaní bolo 
správne prečítané uznesenie, čím bola chyba odstránená v súlade s článkom 7 ods. 28 Rokovacieho poriadku 
AS FPEDAS, pretože obsah prijatého uznesenia sa touto opravou nemení.) 

Uznesenie č. 2024/1/2b: „AS FPEDAS v súlade s §13b Smernice č. 236 Štatút Žilinskej 
univerzity v Žiline a § 8 ods. 10 písm.f) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje na obdobie v súlade s článkom 5 ods. 2 
Smernice č. 201 Disciplinárny poriadok pre študentov Žilinskej univerzity v Žiline za 
člena disciplinárnej komisie Bc. Michala Kunderu.“  

Uznesenie č. 2024/1/2c: „AS FPEDAS v súlade s §13b Smernice č. 236 Štatút Žilinskej 
univerzity v Žiline a § 8 ods. 10 písm.f) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje na obdobie v súlade s článkom 5 ods. 2 
Smernice č. 201 Disciplinárny poriadok pre študentov Žilinskej univerzity v Žiline za 
člena disciplinárnej komisie Ing. Denisa Juračku.“  

 

Tretím bodom rokovania bol Návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS. Pán dekan 
odprezentoval zmeny v organizačnej štruktúre za pracoviská KLD, KS, KE, KVD, KKMaH 
a Dekanát s navrhovanou účinnosťou k 13.2.2024. Následne bola otvorená diskusia k tomuto 
bodu a bolo pristúpené k hlasovaniu ohľadom zmien v organizačnej štruktúry tak, ako boli 
navrhnuté.   

Výsledky hlasovania - prítomných 17 členov, za uvedený návrh hlasovalo 16 členov, 
zdržal sa 1, proti bolo 0. 

Uznesenie č. 2024/1/3: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.a) Štatútu 
Žilinskej univerzity v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.a) Štatútu Fakulty prevádzky 
a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline zmenu Smernice č. 5 
Organizačný poriadok Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej 
univerzity v Žiline (Dodatok č. 17).“ 

 
Posledným bodom rokovania AS FPEDAS bolo rôzne, kde vystúpila pani docentka Buková 

s návrhom na stanovenie minimálnej požiadavky, pri prijímacom konaní, na úroveň 
slovenského jazyka pre zahraničných študentov študujúcich v slovenskom jazyku. Túto 
pripomienku prerokovával AS FPEDAS už aj 15.5.2023. Opísala aktuálne skúsenosti so 
zahraničnými študentmi so zlou úrovňou slovenského jazyka, ktorí však študujú v slovenskom 
jazyku a za štúdium neplatia, a taktiež so zlým správaním niektorých z nich. Navrhla taktiež, 
aby v učebniach boli umiestnené kamery.  

V diskusii k uvedenému problému vystúpili viacerí senátori - prof. Madleňák, doc. Kendra, 
doc. Ďurica, Ing. Vrábel, PhD., ktorí tiež popísali ich skúsenosti. Na záver diskusie vystúpil 
pán dekan, ktorý navrhol, na základe diskusie, aby pri študentoch, ktorí majú zlé správanie, boli 
títo riešení cez inštitút disciplinárnej komisie, prípadne etickej komisie v súlade 



s Disciplinárnym poriadkom alebo Etickým kódexom. Zároveň navrhol, aby sa pri najbližšom 
možnom termíne do podmienok na prijímacie konanie doplnila požiadavka predkladať ku dňu 
zápisu na štúdium pri zahraničných študentoch študujúcich v slovenskom jazyku potvrdenie 
o jazykovej úrovni jazykových schopností formou certifikátu zo slovenského jazyka na úrovni 
B1 obdobne ako pri slovenských študentoch predložením maturitného vysvedčenia.  

 
V rôznom ďalej vystúpil pán profesor Madleňák, ktorý informoval o spôsoboch ukladania 

a prístupu k dokumentom k rokovaniam akademického senátu FPEDAS prostredníctvom 
intranetu Žilinskej univerzity v Žiline. Senát informoval o tom, že okrem senátorov majú 
k dokumentom prístup aj všetci zamestnanci fakulty prostredníctvom LDAP.   

 
Predsedníčka akademického senátu FPEDAS doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, 

PhD. na záver informovala, že na nasledujúcom senáte sa budú prerokovávať dokumenty 
ohľadom rozpočtu fakulty, výročná správa o činnosti fakulty za rok 2023 a správa 
o hospodárení fakulty za rok 2023 ako aj správa o činnosti AS FPEDAS za rok 2023. 
Poďakovala za účasť a ukončila rokovanie. 

 

V Žiline 12.02.2024 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Vladimír Šalaga, PhD. 

overila predsedníčka AS FPEDAS: doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. 


